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LLOC Escola la Sínia, Vic

PROJECTE Procés participat per a la definició d’usos i necessitats al parc Horta de la Sínia

PARTICIPANTS − Josep-Ramon Soldevila - Regidor de Ciutadania, Barris, Cooperació,
Participació i Protecció Civil, i regidor del barri del Remei

− Anna Aumatell - Servei de mediació comunitària
− Eva Hidalgo - Servei de mediació comunitària
− Raül Torras – Àrea de Ciutadania
− Feliu Fusté – Àrea de participació ciutadana
− Iolanda – presidenta AVV del Remei
− Àngels –AVV del Remei
− Laura Marsó – Directora de l’escola de la Sínia
− Joan Camps – Veí del C/Joan XXIII
− Joan – Veí del C/ Joan XXIII
− Dolors Abel – Veïna del c/Joan XXIII
− Laura López - AFA escola La Sínia
− Oriol Peix - Biblioteca del Montseny
− Magda Codines – Òmnium Cultural
− Alba Roma – Dinamitzadora Comunitària
− Mamen Artero – El globus Vermell (arquitecta)
− Maia Del Tento – El globus Vermell (arquitecta)

ORDRE DEL DIA

- Presentació Procés participat per la definició d’usos al Parc de l’Horta de la Sínia dins de les actuacions
del Pla Estratègic Comunitari del barri del Remei
- Explicació de la metodologia de recollida de la informació al barri.
- Debat sobre millores possibles, potencialitats i funcions del espai
- Presentació accions participatives dins de la jornada del 2 d’Octubre

RESUM REUNIÓ

Feliu Fusté explica com s’ha arribat a posar en marxa el procés participat com a pas previ a la redacció del
projecte d’adequació pel Parc possible gràcies a una subvenció atorgada per la Diputació de Barcelona;
explica como la remodelació del Parc s’emmarca dins dels reptes del Pla estratègic del Remei (que ja esta
redactat i es portarà al Ple el pròxim dilluns), uns dels quals és la millora dels espais públics del barri; explica
també com s’ha hagut de començar el procés participat abans de l’aprovació del Pla Estratègic degut als
temps marcats per la subvenció de la diputació per a la redacció del projecte bàsic.

Després es fa una ronda de presentació entre els participants a la reunió.

Mamen Artero presenta llavors els tempos del projecte, es mostra una línia del temps que recull tots els passos
a seguir per portar a terme el procés participat i la metodologia per la recollida dels anhels, posicions,
necessitats per part dels diferents col·lectius respecte al parc a través de les fitxes-qüestionari i els punts
mòbils pel barri conduïts per les dinamitzadores comunitàries. També explica com, a través de la pissarra
virtual, s’aprofitarà de la presència dels participants a la reunió per recollir comentaris i opinions sobre els usos
del parc; un cop recollida la informació es redactarà un informe de resultats que marqui unes línies guia prèvies
al  projecte de remodelació del parc.

S’obre llavors el debat.



La directora de l’escola Sínia, Laura Marsó, comenta que a les aules es farà un treball previ sobre el parc,
omplint les fitxes perquè els infants comencen a fer-se propi el parc i el cuidin un cop renovat.

Des-de l’AAVV es demana la necessitat d’escoltar la veu de la gent gran en el procés, i es proposen per
dinamitzar un punt mòbil al mercat del diumenge.

Es parla dels usos que es fan al parc, com el del futbol, no molt agraït per tots el veïns i veïnes, ja que sembla
es percep com insegur per les pilotes que van cap a la carretera. Es comenta que s’està a punt d’estrenar una
nova pista de futbol per la zona dels habitatges Montseny on es podrà desplaçar aquest ús.

El regidor Josep-Ramon Soldevila explica com el parc està dins del llistat dels refugis climàtics de la ciutat de
Vic, i com ha funcionat molt bé quan s’han posat aspersors durant l’onada de calor; es comenta llavors la idea
de posar jocs d’aigua estacionals al parc i en general més punts d’aigua.

Es reflexiona sobre els recorreguts per accedir al parc i els veïns expressen una preocupació cap a la
necessitat de crear creuaments de vianants segurs des-de el pàrquing de la Sínia cap al parc (també pels nens
que venen de l’escola que fan servir molt el parc a la sortida) i a la vegada de la possibilitat de crear una mena
de barrera/protecció (potser amb arbrat) des de el parc cap el carrer (per pilotes i nens en bicicleta); també
consideren que els jocs infantils funcionen molt bé però falten elements per pre-adolescents (per ex.
estructures per penjar-se, tenis taula) i adolescents (per ex. taules de pic-nic); es detecta, una necessitat
d’ombra i potser d’algun espai protegit de la pluja per tal de poder fer activitats a l’aire lliure, i que hi ha espais
residuals infrautilitzats per potenciar (com al voltant del salze) per donar més espai potser a la gent gran.

Es ratifica la importància de la sensació de seguretat pels veïns per tal de poder gaudir de l’espai públic
(sobretot per la gent gran). Qualitat guanyada arran de l’enderroc d’alguns murs i neteja de l’espai realitzada
no fa gaire.

Abans de tancar la sessió Feliu Fusté explica les intencions i el programa de la jornada lúdico-festiva del dia 2
d’octubre (mural, photo-maton, banderoles, espectacle de teatre, pas de batucada) .


